

檔號：TSA10/P/2/005

校長先生／女士：

**2010 年全港性系統評估——說話及視聽資訊評估  
有關流感的評估應變安排**

有鑑流感的潛在爆發可能，香港考試及評核局（考評局）及教育局均會密切留意最新進展。現請 貴校留意及通知所有師生即將在 5 月 4 或 5 日(小三)及 5 月 11 或 12 日(小六)舉行的全港性系統評估——說話及視聽資訊評估 下列的評估應變安排：

1. 請參閱由教育局及／或衛生防護中心向全港學校發出的信件，採取適當的措施預防流感。那些措施亦適用於在學校舉行的全港性系統評估——說話及視聽資訊評估時，所涉及的學校、學生、說話能力主考員及其他工作人員。
2. 請各學校留意並通知全港性系統評估的說話能力主考員及有關學生，在參與說話評估時，可於評估期間戴上口罩。說話能力主考員應提醒所有學生，若戴上口罩的話，說話時可放大聲量。
3. 按照衛生防護中心建議，如學生出現流感症狀，應切勿上學（亦即不能參加全港性系統評估）。
4. 如有說話能力主考員按照衛生防護中心的防預措施而未有上學，他們應盡快致電 3628 8181 與考評局全港性系統評估行政組聯絡，以便本局安排替補。說話能力主考員亦可於評估期間戴上口罩，惟請提醒他們說話時應放大聲量。
5. 在舉行評估當日（或後備日），如有個別學校宣佈停課，該校舉行的評估將會取消，未有停課的學校則繼續舉行評估。考評局將通知受影響學校有關的後備安排。
6. 如舉行評估當日（或後備日）全港所有學校停課，考評局將另行通知學校有關安排。

如有任何查詢，請致電 3628 8181 與全港性系統評估行政組聯絡。

全港性系統評估行政組  
經理－考試行政



陳文軒

2010 年 4 月 26 日

副本：教育局助理秘書長(評估及支援)  
所有小學全港性系統評估評估行政主任

Our ref: TSA10/P/2/005

26 April 2010

Dear Principal

**Territory-wide System Assessment (TSA) 2010**  
**Contingency Arrangements for Influenza in Oral & Chinese Audio-Visual (CAV) Assessments**

In view of the potential outbreak of influenza under the current climate, the HKEAA and EDB have been closely watching the overall development. Please note and inform the concerned parties of the following contingency arrangements in the upcoming TSA *Oral & CAV Assessments* scheduled for 4 or 5 May 2010 (P.3) and 11 or 12 May 2010 (P.6):

1. Please refer to the letters issued, and any to be issued, by the Education Bureau (EDB) and/or the Centre for Health Protection (CHP) to schools and take the suggested precautionary measures against influenza. Those measures generally apply to the school, students, oral examiners and other personnel involved when the TSA Oral & CAV Assessments are administered at schools.
2. Please be advised, and inform the TSA oral examiners and students of your school, that students attending the Oral Assessment may put on their masks during the assessment, and that oral examiners should remind all students that those wearing masks may wish to speak louder.
3. In case students develop symptoms of influenza, they should refrain from school (and hence the TSA) as advised by the CHP.
4. In case TSA oral examiners refrain from work per CHP's suggested precautionary measures, they should inform the TSA Administration Team of the HKEAA at 3628 8181 as soon as possible so that we may make arrangement for replacements. TSA oral examiners may wear masks during assessment. Please remind them to speak louder in that case.
5. If closure of individual schools on the assessment or reserve dates is announced, the assessments concerned at these schools will be canceled. The assessments will continue to be administered at the schools which are not closed. The HKEAA will inform the affected schools of the supplementary arrangements.
6. If closure of all schools in Hong Kong on the assessment or reserve dates is announced, the HKEAA will inform all schools of the supplementary arrangements in due course.

In case of enquiries, please contact the TSA Administration Team of the HKEAA at 3628 8181.

Yours faithfully

Tony Chan  
Manager – Examinations Administration  
TSA Administration Team

c.c. Assistant Secretary for Education (Assessment and Support)  
TSA Assessment Administration Supervisors of all primary schools